
 

 

 

 

Kære medlemmer af Trafikudvalget.   Jægerspris 27/1-09 

 

 

 

Jeg har lige set TV-avisen, tirsdag d.27/1-09. Hvor blev jeg glad et kort øjeblik. 150 MIA. Dkr, til 

forbedringer af trafikforholdene. Godt nok fordelt over mange år. Nye Metro stationer, evt. letbaner 

i Aarhus og København, nye motorvejsstrækninger og udbedring af DSB´s net og signal forhold.    

Fantastisk…. 

MEN glæden varede kort. For der bliver stadig talt om et, for mig at se et ”fata mogana”, en fast           

FEMERN-forbindelse .                                                                                                                                                    

Hvem er den til glæde for???   Turisterne? Vognmændende? 

Helt ærligt, hvorfor ikke gøre turen fra det vestlige Nordsjælland, Hornsherred – Frederikssund, 

Frederiksværk, mod København lettere. Ny forbindelse over Roskilde fjord – motorvej fra 

Frederikssund. 

Vejen fra Holbæk mod København er præget af kø kørsel på lange strækninger hver morgen. Det 

modsatte gør sig naturligvis gældende om eftermiddagen. 

Der er sikkert mange andre steder i Danmark, pengene ville være mere fornuftigt brugt. Jeg taler 

kun ud fra mit eget behov og savn. 

Jeg håber inderligt at i skrinlægger forbindelsen til FEMERN. 

 

Med venlig hilsen 

Peter Elleby                                

Tuevej 3                                                                                                                                                                                       
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ansupe@os.dk 
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